
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundheds- og ældreministeren

Dato: 24. september 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 1867

I Tv2 udsendelsen ”Hvorfor skulle vores lillesøster dø?” fortæller Camillas tre søskende,

at de måtte rykke sygehuset adskillige gange for at få udleveret oplysninger om Camillas

forløb og død. Hvad vil ministeren gøre, for at sikre, at sygehusene lever op til sundheds-

lovens regler om videregivelse af oplysninger om den afdøde til de nærmeste pårørende?

Vil ministeren f.eks. indføre en bindende tidsfrist, så de pårørende skal have svar inden

for en fastsat tidsramme?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Liselott Blixt (DF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Liselott.Blixt@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Jane Heitmann

formand
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